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- billigere mad til ældre i eget hjem 
- flere musikarrangementer på byens 29 plejehjem 
- flere typer kulturaktiviteter på aktivitetscentre og plejehjem 
- bedre mulighed for at hjælpe plejehjemsbeboere til aktiviteter i byen 
- seniorklubber og væresteder skal ikke stilles dårligere. Tværtimod. 
 
- forhøjelse af tilskud til Headspace, psykisk syge unge mennesker 
- sikring af mulighed for at hjælpe børn og unge i sorg efter tab af familiemedlem 
- reducere de urimelige ventetider til behandling af børn for autisme 
- styrke den såkaldte udsatteenhed, hjælp til borgere med dobbeltdiagnoser 
- sikre bedre og omsorgsfuld beskæftigelse til hjerneskadede borgere 
- have langt mere fokus på udviklingshæmmedes fritidsaktiviteter 
- bedre handicapparkering 
- bedre adgangsmulighed for handicappede til bygninger, ramper, fortove m.m. 
 
- fortsætte mulighed for at hjælpe hjemløse hundeejere. Sundhedstjek for hunde 
- sikre flere hundegårde i København 
 
- mere gadeidræt og idræt på byens tage 
- mere idræt i lokalområder ved at bygge mange og mindre idrætsfaciliteter 
- forbedre pensionist-idræt (flere faciliteter) 
 
- fremme solceller på kommunens ejendomme, herunder på Sofiegades Bad 
 
- kæmpe for mere Metro i København og omegn. 
- tydeliggøre behov for en hospitals-Metro. Rigshospitalet, Bispebjerg, Herlev og 
   Hvidovre Hospital 
- få en Metro til Brønshøj 
 
- undersøge effektivitet af de enormt store bevillinger til “Sikker by” 
- stop for salg af hash i Pusher Street, men IKKE legalisering af hash 
 
- kønsopdelt svømning skal stoppe 
- Normstormernes såkaldte seksual-undervisning må stoppe nu 
 
- Københavns Kommunes respekterede Borgerrådgiver, må nu få ordentlig 
   politisk opbakning. De beskæmmende mange fejl i behandlingen af borgere,  
   kan ikke fortsætte længere. Det er respektløst overfor borgerne. 
 
- de mange private og tomme P-pladser under jorden, bør kommunen sikre sig at  
   kunne benytte. Dermed skabes plads på gadeniveau til flere grønne arealer 
 
- DF vil gerne tage ansvar for budget 2024. Men, det skal være med klare “fodaftryk”, som tager 
udgangspunkt i den enkelte borgers daglige problem. 
 


